
Treść zapytania nr 30/20 radnego Wojciecha Zabłockiego  w sprawie publikacji na 

stronie Urzędu Marszałkowskiego materiału dot. podziału Mazowsza. 

 
Zwracam się z pytaniem, na jakiej podstawie i przy czyjej zgodzie na oficjalnej stronie Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego opublikowany został materiał dostępny pod 

poniższym linkiem?  

https://www.mazovia.pl/aktualnosci/art,8186,podzial-wojewodztwa-zniszczy-mazowsze.html  

Tekst ten jest jednostronną relacją z konferencji politycznej, będącej czystą polemiką i manifestem 

przedstawicieli partii politycznych tworzących koalicję zarządzającą Sejmikiem Mazowieckim. Treść 

nie odnosi się do żadnych dokumentów państwowych, a jedynie do spekulacji medialnych. Ponadto 

pada w nim wiele nieprawdziwych informacji, które wprowadzają mieszkańców Mazowsza w błąd. 

Nie brakuje również subiektywnych ocen politycznych, na które nie może mieć miejsca na oficjalnej 

stronie urzędowej finansowanej z pieniędzy podatników, a nie z funduszu wyborczego czy środków 

partii politycznej.  

Mając powyższe na uwadze, wnioskuję o niezwłoczne usunięcie powyższego manifestu politycznego i 

zastąpienie go albo informacją urzędową, albo obiektywną relacją z dyskusji radnych Sejmiku, 

zawierającą argumenty wszystkich stron debaty. Do tego jednak musimy mieć punkt odniesienia, np. 

w postaci projektu ustawy albo innego dokumentu państwowego – urzędowi publicznemu bowiem 

nie przystoi taka forma działania w odniesieniu do spekulacji medialnych. 
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